
Protokół Nr XXXVI/21
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 27 października 2021 r.

Początek sesji godz. 9.00.
1. Sprawy regulaminowe.
(czas nagrania: 00:01:49 – 00:12:20)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 36. w obecnej kadencji
sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
Przywitała radnych uczestniczących w obradach, a w imieniu Wysokiej Rady powitała
Prezydent Miasta Krystynę Danilecką-Wojewódzką, Zastępców Prezydenta: Martę Makuch
i Marka Golińskiego, Sekretarza Miasta Łukasza Kobusa oraz Skarbnik Miasta Annę Gajdę.
Powitała również wszystkich uczestniczących w dzisiejszych obradach oraz tych, którzy 
oglądają obrady dzięki transmisji on-line w Biuletynie Informacji Publicznej.
Przypomniała o odpowiedzialnym zachowaniu i używaniu maseczek podczas 
przemieszczania się. 
Poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku kworum. 
Udział w sesji potwierdziło 22 radnych. 
Po chwili stwierdziła, że  w sesji uczestniczy 22 radnych, a więc jest kworum 
umożliwiające podejmowanie prawomocnych decyzji.
(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1, a lista obecności pracowników 
samorządowych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu).)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała radnym o obowiązku 
informowania o każdym opuszczeniu obrad lub powrocie na posiedzenie w celu 
odnotowania na liście obecności faktycznego czasu nieobecności.

Następnie poinformowała, że funkcję  sekretarza podczas dzisiejszych obrad będzie 
pełnić Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Gajewski.

Poinformowała również, że do przyjęcia przez Radę jest treść Protokołu Nr XXXV/21       
z sesji, która odbyła się 29 września 2021 roku. Dodała, że Protokół ten został radnym 
udostępniony w eSesji i do chwili rozpoczęcia sesji nikt z radnych nie zgłosił zastrzeżeń  
i poprawek.  W związku z tym – na podstawie § 33. ust. 6 Regulaminu Pracy Rady 
Miejskiej w Słupsku – stwierdziła, że protokół uważa się za przyjęty.

Następnie przypomniała, że zawiadomienie o terminie sesji wraz z porządkiem obrad      
i materiałami radni otrzymali 20 października 2021 roku. Dodała, że projekty uchwał 
oraz inne materiały na sesję przekazywane były radnym na bieżąco, w miarę ich 
wpływania do Biura Rady Miejskiej.
(Zawiadomienie radnych o sesji oraz informacja o sesji dla Prezydenta Miasta Słupska
stanowią załącznik nr 3 i 4 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek w sprawie porządku obrad?  

Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłosił.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska            
w Słupsku obradować będzie zgodnie porządkiem obrad przesłanym                          
w zawiadomieniu.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Raport Prezydenta Miasta Słupska za lata 2019-2020 z wykonania Programu ochrony 
środowiska Miasta Słupska na lata 2016-2020 z perspektywą na lata 2021-2024.
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3. Raport Prezydenta Miasta Słupska za lata 2019-2020 z wykonania Planu adaptacji do 
zmian klimatu dla Miasta Słupska.

4. Informacje podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok (druk        
nr 36/6).

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok (druk        
nr 36/7).

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok oraz zmiany
treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Słupska na 2021 rok  (druk nr 36/8).

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska 
na lata 2021-2040 (druk nr 36/11).

9. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości (druk nr 36/1).

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 2022 r. przypadającej na 
jedną osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem Centrum Integracji Społecznej 
w Słupsku (druk nr 36/10).

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych (druk         
nr 36/9).

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 
Słupskim w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycznych 
(druk nr 36/3).

13. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Słupska prawa 
własności nieruchomości położonych w Słupsku przy ulicy Jacka Kaczmarskiego          
i Czesława Niemena (druk nr 36/4).

14. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Słupska prawa 
własności nieruchomości położonej w Słupsku przy ulicy Bukowej (druk nr 36/5).

15. Interpelacje i zapytania radnych.
16. Sprawy bieżące.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poprosiła o zabranie głosu 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Wojciecha Gajewskiego.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski z okazji 80 urodzin radnego 
Bogusława Dobkowskiego odczytał krótki opis działalności radnego oraz przekazał 
urodzinowe życzenia:

„Jest wśród nas radny, który pełni tą zaszczytną funkcję od siedmiu kadencji, 
wyróżniony Medalem „Za Zasługi dla Miasta Słupska” w maju 2009 r. Jak sam pisze        
w swoich wspomnieniach, w  przełomowym 1990 r., brak doświadczenia i rewolucyjne 
nastroje zdecydowały, że z listy, na której kandydował do Rady Miejskiej w Słupsku, 
dostało się tylko dwóch kandydatów, ale nie on. Do drugich wyborów wystartował i 
został wybrany z ramienia „Unii Demokratycznej”, w Radzie zasiadał w Klubie „Słupskie 
Forum Demokratyczne”. Pan Bogusław Dobkowski jest radnym nieprzerwanie od 1994 r. 

W trzeciej kadencji samorządu wystartował z listy Słupskiego Porozumienia 
Samorządowego i znalazł się w opozycji do rządzących miastem. Choć próbował nie dać 
się zmarginalizować, to miał niewielki wpływ na jednogłośnie podejmowane decyzje, 
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sprawującego wówczas samodzielne rządy SLD. Pełnił funkcję Przewodniczącego Komisji 
Planowania Przestrzennego i Budownictwa. Z uśmiechem wspomina konflikt Rady           
z Prezydentem Maciejem Kobylińskim wybranym po raz pierwszy przez mieszkańców,      
a nie przez Radę.

W czwartej kadencji wystartował z listy Słupskiego Porozumienia Samorządowego,
był jedynym radnym z tego ugrupowania, skorzystał z propozycji Klubu Platformy 
Obywatelskiej (której był sympatykiem) i wstąpił w jego szeregi. W Klubie PO jest do 
dziś. 

Z prac w czwartej, piątej i szóstej kadencji wspomina pozyskanie dużych funduszy
zewnętrznych i znaczny wzrost nakładów na inwestycje w mieście, ale też wzrost 
wydatków bieżących. To okres, w którym podjęto decyzję o budowie słupskiego 
aquaparku. Przestrzegał Prezydenta przed problemami, które mogą z tego powodu 
spotkać miasto, ale wierzył, że mimo wszystko uda się tę inwestycję zrealizować.          
No i się nie mylił, choć zajęło to więcej czasu niż przypuszczał. 

W  piątej, szóstej i siódmej kadencji radny Bogusław Dobkowski pełnił funkcję 
Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Miasta, która 
później zmieniła nazwę na Komisję Finansów. Z tego okresu Pan Radny wspomina 
pozyskanie funduszy europejskich i kolejne duże inwestycje miejskie, które znacznie 
poprawiły standard życia mieszkańców. Spełniło się marzenie 
o ringu, który mimo krótkiego czasu na jego wykonanie udało się zrealizować bez 
problemów. Miał w tym swój udział, gdyż na jego wniosek utworzono komisję doraźną, 
która sprawowała pieczę nad jego budową.

Pan Radny Bogusław Dobkowski jest osobą lubianą, rozpoznawalną w mieście, 
zwłaszcza w swoim okręgu wyborczym. Spotyka się ze swoimi wyborcami i nie waha się 
zabierać głos w ważnych dla nich sprawach, zapukać do drzwi i zapytać o zdanie. Często 
przedstawia problemy składając liczne interpelacje. 

Z okazji urodzin życzymy Ci, abyś każdego dnia na nowo zachwycał się życiem – 
niepowtarzalnym i jedynym, miłością – wszechobecną i cierpliwą, przyjaźnią – 
niezniszczalną i cichą, i uśmiechał się do siebie, do nas i otaczającego świata.  

Bogusławie, życzymy Ci dużo zdrowia oraz dalszej wytrwałości w pracy na rzecz 
naszego Miasta i jego mieszkańców.

Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska.”

Brawa.
Następnie Jubilatowi złożyli życzenia oraz kwiaty: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata
Chrzanowska, Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Gajewski, Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Tadeusz Bobrowski, Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka,
Zastępcy: Marta Makuch i Marek Goliński oraz Sekretarz Miasta Łukasz Kobus i Skarbnik 
Miasta Anna Gajda, a także Dyrektor Biura Rady Miejskiej Renata Szczęsna w imieniu 
własnym oraz pracowników Biura.
Radni odśpiewali Jubilatowi „Sto lat”.

Radny Bogusław Dobkowski powiedział, że jest bardzo mile zaskoczony. Nie spodziewał 
się takiego miłego wydarzenia. 
Bardzo serdecznie podziękował wszystkim za pamięć, życzenia i kwiaty. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła 30 minut przerwy.

Po przerwie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie.

Ad.pkt.2 Raport Prezydenta Miasta Słupska za lata 2019-2020 z wykonania Programu 
ochrony środowiska Miasta Słupska na lata 2016-2020 z perspektywą na lata 
2021-2024.

(czas nagrania: 00:33:15 - 00:35:20)

(Ww. dokument przekazany pismem GKiOŚ-ROŚ-III.602.7.2021 z 7 października 2021 r. 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art.17 
ust.1 oraz art.18 ust.2 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku Prawo ochrony środowiska 
Prezydent Miasta Słupska w celu realizacji polityki ochrony środowiska sporządza gminne
programy ochrony środowiska uwzględniając cele zawarte w strategiach, programach     
i dokumentach programowych. Z wykonania programów sporządzany jest co dwa lata 
raport.
W dniu 12 października 2021 roku Prezydent Miasta przedłożyła Radzie Miejskiej raport 
za lata 2019-2020 z wykonania Programu ochrony środowiska Miasta Słupska na lata 
2016-2020 z perspektywą na lata 2021-2024 przyjętego uchwałą Nr XX/212/15 z dnia     
30 grudnia 2015 roku.
Raport został przekazany radnym do zapoznania się tego samego dnia.
Następnie  poinformowała,  że  raport  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Gospodarki
Komunalnej, która przyjęła go do wiadomości.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu).

Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego  dokumentu?

Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Prezydent Miasta 
przedstawiła Radzie Miejskiej raport za lata 2019-2020 z wykonania Programu 
ochrony środowiska Miasta Słupska na lata 2016-2020 z perspektywą na lata       
2021-2024.

Ad.pkt 3 Raport Prezydenta Miasta Słupska za lata 2019-2020 z wykonania Planu 
adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Słupska.

(czas nagrania: 00:35:21 - 00:36:39)

(Ww. dokument przekazany pismem GKiOŚ-ROŚ-IV.602.1.2021 z 7 października 2021 r. 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art.17 
ust.1 oraz art.18 ust.2 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku Prawo ochrony środowiska 
Prezydent Miasta Słupska przedłożyła w dniu 12 października 2021 roku Radzie Miejskiej 
Raport za lata 2019-2020 z wykonania Planu adaptacji do zmian klimatu dla Miasta 
Słupska, przyjętego uchwałą Nr IV/50/19 z 31 stycznia 2019 roku.
Raport został przekazanym radnym do zapoznania się tego samego dnia.
Następnie poinformowała, że raport był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki 
Komunalnej, która przyjęła go do wiadomości.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu).
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Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego  dokumentu?

Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Prezydent Miasta 
przedstawiła Radzie Miejskiej raport za lata 2019-2020 z wykonania Planu adaptacji 
do zmian klimatu dla Miasta Słupska.

Ad.pkt 4. Informacje podmiotów dokonujących analizy oświadczeń majątkowych.  
(czas nagrania: 00:36:40 - 00:39:50)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 24h
ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym podmiot dokonujący 
analizy oświadczeń majątkowych w terminie do 30 października każdego roku 
przedstawia radzie gminy informację o osobach, które nie złożyły oświadczenia 
majątkowego lub złożyły je po terminie; nieprawidłowościach stwierdzonych w 
analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które
złożyły nieprawidłowe oświadczenia majątkowe oraz działaniach podjętych w związku ze
stwierdzonymi nieprawidłowościami.
Dodała, że do dnia sesji wpłynęły informacje z analizy oświadczeń majątkowych od 
Wojewody Pomorskiego, Prezydenta Miasta Słupska, Naczelnika Urzędu Skarbowego 
Warszawa Targówek oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w Dąbrowie Górniczej.
Przypomniała, że wymienione informacje wraz ze swoją informacją  przekazała radnym 
do zapoznania się.
(Informacja z analizy oświadczeń majątkowych Wojewody Pomorskiego stanowi 
załącznik nr 9, informacja z analizy oświadczeń majątkowych Prezydenta Miasta Słupska
stanowi załącznik nr 10, informacja z analizy oświadczeń majątkowych Naczelnika 
Urzędu Skarbowego Warszawa Targówek stanowi załącznik nr 11, informacja z analizy 
oświadczeń majątkowych  Naczelnika Urzędu Skarbowego w Dąbrowie Górniczej stanowi
załącznik nr 12 oraz informacja z analizy oświadczeń majątkowych Przewodniczącej 
Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu).
Poinformowała, że z przedłożonych informacji wynika, że przeprowadzone analizy nie 
wykazały nieprawidłowości wymagających podjęcia działań, o których mowa w art. 24h 
ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym, to znaczy skierowania sprawy do Centralnego 
Biura Antykorupcyjnego.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie?

Radna Anna Mrowińska zapytała, czy nie ma przeszkód prawnych, aby otrzymać 
informację odnośnie nazwiska i imienia osoby, której analizę oświadczenia majątkowego 
dokonał Naczelnik Urzędu Skarbowego Warszawa Targówek.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Naczelnik  Urzędu
Skarbowego Warszawa Targówek nie wskazał w swojej informacji, o którą osobę chodzi. 
Zaprosiła radną do Biura w celu wyjaśnienia sprawy.
Następnie stwierdziła, że nikt więcej nie zgłosił innych pytań, w związku z tym 
stwierdziła, że wcześniej wymienione podmioty, w ustawowym terminie, 
przedstawiły Radzie Miejskiej w Słupsku informację z dokonanej analizy oświadczeń 
majątkowych złożonych przez osoby do tego zobowiązane.

Ad.pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok 
(druk nr 36/6)

(czas nagrania: 00:39:50 - 00:52:35)
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(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały
jest znany radnym od 15 października br.
Komisje: Gospodarki Komunalnej, Spraw Społecznych oraz Finansów zaopiniowały 
projekt pozytywnie.

(Opinia Komisji stanowią załączniki nr 15,16 i 17 do niniejszego protokołu).

Następnie poinformowała, że 25 października, Prezydent Miasta przedłożyła 
autopoprawkę do projektu. Dodała, że autopoprawkę przekazała radnym w tym samym 
dniu.
(Autopoprawka do projektu uchwały – pismo Prezydenta Miasta Słupska znak: BM.RPB-
III.3021.24.2021 z 25 października 2021 roku stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu).
Poprosiła Skarbnik Miasta Annę Gajdę o przedstawienie projektu uchwały wraz z auto-
poprawką.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i autopoprawką.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.

W dyskusji udział wzięli: radna Renata Stec, radna Anna Mrowińska, radny Bogusław 
Dobkowski.

Wyjaśnień udzielała  : Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby 
zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumentu.

Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały                       
wraz z autopoprawką pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk,   
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska           
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok.
(Uchwała Nr XXXVI/557/21 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok 
(druk nr 36/7)

(czas nagrania: 00:52:36 - 00:54:55)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest znany radnym od 15 października br.
Komisje: Finansów oraz Edukacji zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowią załączniki nr 21 i 22 do niniejszego protokołu).

Następnie poinformowała, że 25 października, Prezydent Miasta przedłożyła autopo-
prawkę do projektu, którą przekazała radnym w tym samym dniu.
(Autopoprawka do projektu uchwały – pismo Prezydenta Miasta Słupska znak: BM.RPB-
III.3021.25.2021 z 25 października 2021 roku stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 
protokołu).
Poprosiła Skarbnik Miasta Annę Gajdę o przedstawienie projektu uchwały
wraz z autopoprawką.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i autopoprawką.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.

Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały wraz z autopo-
prawką pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska            
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok.
(Uchwała Nr XXXVI/558/21 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok 
stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu).

Ad. pkt  7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok
oraz zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 21 grudnia 2020 r.        
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 rok (druk nr 36/8)

(czas nagrania: 00:54:56 - 01:19:37)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest znany radnym od 15 października br.
Komisje: Gospodarki Komunalnej, Spraw Społecznych, Edukacji oraz Finansów 
zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowią załączniki nr 26,27,28 i 29 do niniejszego protokołu).

Następnie poinformowała, że 25 października, Prezydent Miasta przedłożyła autopo-
prawkę do projektu, którą przekazała radnym w tym samym dniu.
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(Autopoprawka do projektu uchwały – pismo Prezydenta Miasta Słupska znak: BM.RPB-
III.3021.26.2021 z 25 października 2021 roku stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 
protokołu).
Poprosiła Skarbnik Miasta Annę Gajdę o przedstawienie projektu uchwały
wraz z autopoprawką.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i autopoprawką.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski w związku z tym, iż od ostatniej 
sesji do dnia dzisiejszego nic się nie zmieniło w sprawie fotowoltaiki zgłosił wniosek      
o wykreślenie z projektu uchwały kwoty 165 tys. zł. z działu 921 rozdziału 92106 
przeznaczonej na  budowę instalacji fotowoltaicznej na budynku Nowego Teatru.

Radna Renata Stec zapytała o przeznaczenie kwoty dla Leśnej Oazy i Miejskiego Ośrodka
Pomocy Rodzinie w Słupsku,

Radny Bogusław Dobkowski zabrał głos w sprawie remontu ulicy Rybackiej oraz ulicy 
Batorego

Wyjaśnień udzieliła: Wiceprezydent Miasta Słupska Marta Makuch

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski ponowił swój wniosek 
uzasadniając go.

Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka odniosła się do wypowiedzi 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Tadeusza Bobrowskiego oraz radnego Bogusława 
Dobkowskiego.

W dalszej dyskusji udział wzięli: radny Jacek Szaran, radna Małgorzata Lenart, radna 
Bożena Hołowienko i radny Bogusław Dobkowski.

Dyrektor Nowego Teatru Dominik Nowak uzasadnił potrzebę instalacji fotowoltaicznej    
w budynku Nowego Teatru.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zakończyła dyskusję i poddała pod 
głosowanie wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Tadeusza Bobrowskiego          
o  wykreślenie z działu 921, rozdziału 92106 kwoty 165 tys. zł. na budowę  mikro-
instalacji fotowoltaicznej na budynku Nowego Teatru.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam
Treder
PRZECIW (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że wniosek nie został 
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uwzględniony.
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką, przedstawiony
przez Skarbnik Miasta.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (4)
Tadeusz Bobrowski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Jacek Szaran
WSTRZYMUJĘ (2)
Łukasz Jaworski, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska            
w Słupsku podjęła uchwałę  w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok 
oraz zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 rok.
(Uchwała Nr XXXVI/559/21 w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok   
oraz zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 rok stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 
protokołu).

Ad.pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2021-2040 (druk nr 36/11).

(czas nagrania: 01:19:38 - 01:23:00)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że  projekt uchwały
jest znany radnym od 20 października br. Komisja Finansów zaopiniowała projekt pozy-
tywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu)

Następnie  poinformowała,  że  w  dniu  wczorajszym  Prezydent  Miasta  Słupska  wniosła
autopoprawkę  do  projektu  –  pismo  w  tej  sprawie  wraz  projektem uwzględniającym
autopoprawkę niezwłocznie przekazała radnym.
(Autopoprawka do projektu uchwały – pismo Prezydenta Miasta Słupska znak: 
BM.II.301.13.2021 z 26 października 2021 roku stanowi załącznik nr 34 do niniejszego 
protokołu).

Poprosiła Skarbnik Miasta Annę Gajdę o przedstawienie projektu uchwały
wraz z autopoprawką.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
i autopoprawką.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.
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Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały wraz z auto-
poprawką pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna 
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski
WSTRZYMUJĘ (2)
Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski
BRAK GŁOSU (1)
Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska   stwierdziła, że Rada Miejska            
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2021-2040.
(Uchwała Nr XXXVI/569/21 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta 
Słupska na lata 2021-2040 stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.9 Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości (druk         
nr 36/1)

(czas nagrania: 01:23:00 - 02:19:10)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że  projekt uchwały
jest znany radnym od 13 października br.

Poprosiła Skarbnik Miasta Annę Gajdę o przedstawienie projektu uchwały wraz z uza-
sadnieniem.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: 
Gospodarki Komunalnej oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 37 i 38 do niniejszego protokołu).

Następnie otworzyła dyskusję.

W dyskusji udział wzięli   : radny Jacek Szaran, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
Wojciech Gajewski, radny Bogusław Dobkowski, radny Jan Lange, radna Anna Mrowińska,
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska. 

Odpowiedzi udzieliła: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

W dalszej dyskusji udział wzięli  : radny Jacek Szaran, radny Paweł Szewczyk, radny 
Renata Stec, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski, radny Jan Lange, 
radna Małgorzata Lenart

Odpowiedzi udzieliła: Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zamknęła dyskusje i ogłosiła           
10-minutową przerwę.
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Po przerwie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie.

Poprosiła radnych o naciśnięcie przycisku quorum w celu sprawdzenia obecności.
22 radnych potwierdziło obecność.

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stawek podatku od 
nieruchomości.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (15)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (6)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam
Treder
WSTRZYMUJĘ (1)
Renata Stec
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska             
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie stawek podatku od nieruchomości.
(Uchwała Nr XXXVI/561/21 w sprawie stawek podatku od nieruchomości stanowi 
załącznik nr 39 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.10 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 2022 r. 
przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem 
Centrum Integracji Społecznej w Słupsku (druk nr 36/10).

(czas nagrania: 02:19:11 - 02:23:29)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest znany radnym od 18 października br.
Poprosiła Zastępcę Prezydenta Miasta Słupska Martę Makuch o przedstawienie projektu 
uchwały.

Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch przedstawiła projekt uchwały        
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: 
Finansów i Spraw Społecznych zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 41 i 42 do niniejszego protokołu).

Następnie otworzyła dyskusję.

R  adna Anna Mrowińska podziękowała Kierownikowi Centrum Integracji Społecznej 
Monice  Zenik-Krupień za wkład pracy, zaangażowanie i bardzo dobre prowadzenie 
placówki.
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby 
zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.

Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Łukasz Jaworski, Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska            
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 2022 r. 
przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem Centrum 
Integracji Społecznej w Słupsku.
(Uchwała Nr XXXVI/562/21 w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 2022 r. przypadającej 
na jedną osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem Centrum Integracji Społecznej 
w Słupsku stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.11 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg          
gminnych (druk nr 36/9).

(czas nagrania: 02:23:29 - 02:25:06)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 44  do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest znany radnym od 18 października br.

Poprosiła Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosława Boreckiego  o przedsta-
wienie projektu uchwały.

Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu).

Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 
projektu.

Nikt z radnych nie zgłosił, wobec tego poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
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Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska           
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.
(Uchwała Nr XXXVI/563/21 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia    
z Powiatem Słupskim w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych 
punktów katechetycznych (druk nr 36/3)

(czas nagrania: 02:25:07 - 02:27:03)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 47  do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest znany radnym od 14 października br.
Następnie dodała, że w dniu 19 października br. Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę 
do projektu uchwały, którą niezwłocznie przekazała radnym.
(Autopoprawka do projektu uchwały – pismo Prezydenta Miasta Słupska z dnia             
19 października 2021 r. stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu).

Ponadto poinformowała, że projekt skierowała do zaopiniowania Komisji Edukacji, która 
zaopiniowała go pozytywnie wraz z autopoprawką.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu).

Poprosiła Dyrektor Wydziału Edukacji Annę Sadlak o przedstawienie projektu uchwały 
wraz z autopoprawką.

Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały wraz z autopo-
prawką.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  zapytała, czy ktoś chciałby zabrać
głos w sprawie przedstawionego projektu.

Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Do-
bkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słup-
sku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powia-
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tem Słupskim w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów katechetycz-
nych.
(Uchwała Nr XXXVI/564/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia          
z Powiatem Słupskim w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnych punktów 
katechetycznych stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.13 Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta 
Słupska prawa własności nieruchomości położonych w Słupsku przy ulicy 
Jacka Kaczmarskiego i Czesława Niemena (druk nr 36/4)

(czas nagrania: 02:27:04 - 02:29:14)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 51  do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest znany radnym od 14 października br.
Poprosiła Zastępcę Prezydenta Miasta Słupska Martę Makuch o przedstawienie projektu 
uchwały.

Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch przedstawiła projekt uchwały        
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że  Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu).

Następnie zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.

Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska             
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta 
Słupska prawa własności nieruchomości położonych w Słupsku przy ulicy Jacka 
Kaczmarskiego i Czesława Niemena.
(Uchwała Nr XXXVI/4565/21 w sprawie  nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Słupska
prawa własności nieruchomości położonych w Słupsku przy ulicy Jacka Kaczmarskiego     
i Czesława Niemena stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt 14 Podjęcie uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta 
Słupska prawa własności nieruchomości położonej w Słupsku przy ulicy 
Bukowej (druk nr 36/5).

(czas nagrania: 02:29:14 - 02:34:25)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 54  do niniejszego protokołu)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest znany radnym od 14 października br.
Poprosiła Zastępcę Prezydenta Miasta Słupska Martę Makuch o przedstawienie projektu 
uchwały z uzasadnieniem.

Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch przedstawiła projekt uchwały        
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że  Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu).

Następnie zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.

Radny Kazimierz Czyż poprosił, aby w przyszłości dołączano do tego typu projektów 
uchwał plany graficzne terenu, o których mowa w projektach.

Radny Jan Lange przedstawił stanowisko Komisji Gospodarki Komunalnej w zakresie 
zastosowania w przyszłości przy tego typu sprawach rozwiązań wykorzystywanych         
w innych gminach.

Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka odpowiedziała radnemu 
Janowi Lange.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby 
zabrać głos w sprawie przedstawionego projektu.

Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan 
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska            
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie  nabycia do zasobu nieruchomości Miasta 
Słupska prawa własności nieruchomości położonej w Słupsku przy ulicy Bukowej.
(Uchwała Nr XXXVI/4565/21 w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Miasta Słupska 
prawa własności nieruchomości położonej w Słupsku przy ulicy Bukowej stanowi 
załącznik nr 56 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt 15 Interpelacje i zapytania radnych.

(czas nagrania: 02:34:25 - 02:34:46)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że do chwili obecnej nikt        
z radnych nie złożył na piśmie interpelacji ani zapytania. 

Również nikt z radnych nie zgłosił chęci zabrania głosu w sprawie interpelacji czy zapy-
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tania.

Ad.pkt.16 Sprawy bieżące.

(czas nagrania: 02:34:46 - 02:38:10)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Rewizyjna
zawiadamia Radę Miejską, iż na posiedzeniu w dniu 15 października 2021 roku na 
wniosek zespołu kontrolnego powołanego do przeprowadzenia kontroli w zakresie 
realizacji zadania – węzeł transportowy – realizacja oraz wydatki związane z inżynierem 
kontraktu, przedłużyła  termin kontroli do 30 listopada 2021 r. z uwagi na nowe wątki 
wynikające z otrzymanych dokumentów.
(Wyciąg z Protokołu Nr 31/21 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku
z 15 października 2021 r. dotyczący przedłużenia kontroli stanowi załącznik nr 57 do 
niniejszego protokołu).

Stwierdziła, że jeżeli nie usłyszy żadnych głosów uzna, iż Rada przyjęła tę informację.

Nikt z radnych się nie zgłosił.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada przyjęła           
do wiadomości zawiadomienie Komisji Rewizyjnej o przedłużeniu terminu kontroli          
w zakresie realizacji zadania – węzeł transportowy – realizacja oraz wydatki związane     
z inżynierem kontraktu do 30 listopada 2021 roku.

Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawach bieżących.

Radna Renata Stec zapytała o umowę z usługodawcą w zakresie wypożyczania hulajnóg 
w mieście oraz obsługi systemu oraz czy jest regulamin korzystania z tych pojazdów. 
Zwróciła uwagę, iż wypożyczenie hulajnogi nie jest tanie, bo 55 gr. za minutę, i 
dodatkowo za uruchomienie 2,50 zł.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zwróciła uwagę radnej, że zgłoszone 
przez nią zapytania nie mieszczą się w kategorii spraw bieżących. Stwierdziła, że są to 
konkretne zapytania, które należy złożyć na piśmie. 

Radna Stec podziękowała za wyjaśnienia. Dodała, że złoży zapytania na piśmie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska powiedziała, że nie widzi więcej 
zgłoszeń i stwierdziła, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany. 
Podziękowała wszystkim za udział w obradach i zamknęła 36. w obecnej kadencji sesję 
Rady Miejskiej w Słupsku.
Koniec posiedzenia, godz. 11.36

(Nagranie sesji stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.)

Protokół sporządziła:
Bożena Dacko, insp. BRM

Sekretarz obrad
Wojciech Gajewski

     Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Słupsku
    Beata Chrzanowska
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